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11ورزش a r m a n m e l i . i r

احمد جمشیدیان
 کارشناس فوتبال

گفـــت و گـــو 

دلیل عجیب کنفدراسیون بوکس  
آسیا برای غیبت »شه بخش«

ایسنا: کنفدراسیون بوکس آسیا در گزارش 
خود، دلیل عدم اعزام »شه بخش« به مسابقات 
قهرمانی آسیا را مصدومیت شدید اعلام کرد. 
تیم ملی بوکس ایران که این روزها خود را برای 
رقابت های قهرمانی آسیا ۲۰۲۲ - اردن آماده 
می کند، با ۱۲ مشت زن در این رویداد بزرگ 
ورزشی قاره کهن حضور پیدا خواهد کرد؛ 
لیست ۱۲ نفره ای که با یک نکته عجیب در 
صفحه کنفدراسیون بوکس آسیا اعلام شده 
است. همواره لیست ورزشکاران هر کشور در 
هر رشته ورزشی، برای حضور در رویدادهای 
بین المللی توسط فدراسیون کشور مربوطه به 
فدراسیون های قاره ای و جهانی اعلام می شود 
و قاعدتا لیست ۱۲ نفره تیم ملی بوکس ایران 
برای حضور در مسابقات قهرمانی آسیا را هم 
فدراسیون ایران به کنفدراسیون آسیا اعلام 
کرده است. در همین راستا ASBC با انتشار 
گزارشی به لیست اعزامی ایران به مسابقات 
قهرمانی آسیا پرداخت که البته یک نکته 
عجیب به همراه داشت. در بررسی وزن به 
وزن ملی پوشان ایران، کنفدراسیون آسیا 
دلیل غیبت »دانیال شه بخش«، بوکسور وزن 
۶۰ کیلوگرم ایران )دارنده برنز جهان و نقره 
آسیا( را مصدومیت شدید و پشت سرگذاشتن 
دوران نقاهت اعلام کرده است )محمد کمالی 
در این وزن جایگزین دانیال شه بخش شده 
است(. حال مشخص نیست که این اطلاعات 
اشتباه را کنفدراسیون آسیا از فدراسیون ایران 
دریافت کرده یا منبع دیگری این موضوع را به 
کنفدراسیون آسیا اعلام کرده است؛ اتفاقی که 
در نوع خود عجیب بوده و جای سوال دارد؟ این 
در حالی است که پیش از این دانیال شه بخش 
دلیل عدم اعزامش به این مسابقات را نداشتن 

حال روحی مناسب اعلام کرده است.  

برای آماده سازی تیم ملی قرار است جواد 
نکونام به عنوان مربی در کنار کی روش قرار 
بگیرد. حمیدرضا گرشاسبی، مدیرعامل فولاد 

در این خصوص صحبت کرد. 
  فولاد با حضور نکونام در تیم ملی، 

مخالفت کرده است؟
آقای نکونام با باشگاه فولاد قرارداد دارد و 
فدراسیون نمی تواند فولاد را به  هم  بریزد. خود 
آقای نکونام هم مخالف جدایی از فولاد است و 
ما هم به فدراسیون جواب منفی داده ایم. البته 
هنوز تماسی از سوی فدراسیون فوتبال با ما 
گرفته نشده است ولی موضع ما همان قبلی 

خواهد بود و کوتاه نخواهیم آمد. 
ارزیابی  چگونه  را  فولاد  نتایج    

می کنید؟
 نتایج خوب نیست و این واقعیت است. البته 
یک بازی کمتر داریم؛ ولی هواداران باید تحمل 

خود را بالا ببرند تا فولاد خود را پیدا کند. 

خارج ازمستطیل سبز

حمیدرضا گرشاسبی: 
 »نکونام« 

 مخالف جدایی 
از »فولاد« است 

خبــــــر
 افزایش جمعیت قطر
 به خاطر جام جهانی

جمعیت قطر در آستانه جام جهانی با سیر 
صعودی روبه رو بوده است و به نظر می رسد 
بعداز پایان این رقابت ها دچار شیب نزولی 
شود. جمعیت قطر در سال ۲۰۲۱ به میزان 
۱3.۲درصد افزایش یافت، زیرا این کشور 
هزاران کارگر خارجی را پیش از جام جهانی 
۲۰۲۲ که ماه آینده در دوحه برگزار می شود 
را جذب کرد. براساس اطلاعات منتشر شده 
توسط سازمان برنامه ریزی و آمار، جمعیت 
قطر پس از ورود 3۷۰ هزار نفر در سال گذشته 
به ۲.94 میلیون نفر رسید که اکثریت کارگران 
مهاجر هستند. تخمین زده می شود که 3۸۰ 
هزار شهروند قطری در این کشور وجود دارد، 
در حالی که بقیه جمعیت را کارگران مهاجر 
کم درآمد تا متوسط   و برخی از افراد پردرآمد 
تشکیل می دهند که دارای ویزای اقامت و کار 
در این کشور هستند. قطر انتظار ۱.۲میلیون 
بازدیدکننده برای بزرگ ترین رویداد فوتبالی 
جهان در ماه آینده را دارد و به همین خاطر 
زیرساخت ها و مسائل امنیتی را در ماه های 
گذشته نهایی کرده است و همه چیز آماده شروع 
جام جهانی ۲۰۲۲ در این کشور کوچک است. 
در همین راستا مقامات قطری توافق نامه ای با 
ترکیه برای اعزام 3۰۰۰ افسر پلیس ضدشورش 
برای کمک به حفظ امنیت در کشور قطر امضا 
کردند.  علاوه بر ترکیه، گزارش شده است که 
پاکستان، ایالات متحده، بریتانیا، فرانسه و ایتالیا 
از مسابقات جام جهانی ۲۰۲۲ قطر حمایت 
نظامی و پلیسی خواهند کرد. کشور قطر ۲۲9 
میلیارد دلار برای ساخت بزرگراه ها، هفت 
استادیوم فوتبال، هتل ها،  برج ها و زیرساخت ها 
برای میزبانی جام جهانی ۲۰۲۲ هزینه کرده 
است و در همین راستا تخمین زده می شود 
که نزدیک به نیمی از جمعیت قطر در بخش 
ساخت وساز مرتبط با مسابقات مشغول به کار 
شوند. صندوق بین المللی پول اعلام کرد که 
پس از برگزاری این مسابقات، جمعیت قطر 

سالانه ۱.۲درصد کاهش می یابد.

نگاهی به مدعیان لیگ برتر 

   مصدومیت 
رافائل واران درست یکساعت بعداز بازی چلسی و 
یونایتد مصدوم شد. چشمان اشک بار مدافع یونایتد 
در لحظه ترک زمین شبهه غیبت او را در جام جهانی 

تداعی کرد. 

    گوشزد
در حین تمرین تیم ملی، کارلوس کی روش نزد 
مربی دروازه بابان تیم ملی و شاگردانش رفت و 
طی جلسه ای چند دقیقه ای نکات فنی را به آ نها 

گوشزد کرد. 

           درخشش
علیرضا ابراهیمی این فصل را باید در جمع 
سرخپوشان پایتخت سپری می کرد، اما بی میلی 
یحیی باعث شد وی راهی نساجی و البته درخشش 

در این تیم شود. 

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
ایسنا: ملی پوشان فوتبال ایران دیروز در دو مرحله به 
تمرین پرداختند. بازیکنان تیم ملی ایران در فاصله ۲۸ روز 
تا آغاز رقابت های جام جهانی به تمرینات آماده سازی خود 
زیرنظر کارلوس کی روش ادامه دادند. تمرین صبح دیروز از 
ساعت ۱۰ و در دو مرحله انجام شد. در مرحله نخست بازیکنان 
با حضور در مجموعه تمرینی »پک«، تمرینات اختصاصی را 
زیرنظر ریکاردو و الکساندر لوپز انجام دادند و پس از پایان این 
بخش با حضور در زمین چمن آکادمی ملی فوتبال با هدایت 
سرمربی تیم ملی به تمرین با توپ مشغول شدند. پاس کاری 
سرعتی و تک ضرب، تمرینات تاکتیکی و تمرین ضربات نهایی 
و داخل چارچوب بخش هایی از این تمرین جدی ملی پوشان 
بود.  چهار دروازه بان هم پس از انجام تمرینات اختصاصی در 
پک و پس از آن بر روی چمن، در بخش تمرینات تاکتیکی در 
درون دروازه قرار گرفتند و در مقابل ضربات تکضرب بازیکنان 

مهاجم از دروازه حفاظت کردند. 

آخرین حاشیه های  یک تهیه کننده در     پست  ورزشی! 

سال  پنجم
شماره   1399

پرسپولیس و استقلال پس از آنکه شروع خوبی نداشتند 
آهسته آهسته شرایط خوبی به دست آوردند و با کسب 
نتایج مناسب رده های اول و دوم جدول رده بندی را به خود 
اختصاص داده اند. سرخپوشان پایتخت با وجود گذشت 
۱۰ هفته از مسابقات کماکان در خلق موقعیت و استفاده از 
فرصت ها دارای ایراد هستند. برتری های یک بر صفر این تیم 
که با درخشش »لوکادیا« رقم  خورد تنها باعث شده که این 
تیم به صدرجدول برسد؛ اما بازی های زیبایی از این تیم در 
هفته های اخیر ندیده ایم. تنها در دو سه بازی شاهد نمایش 
قابل قبولی از پرسپولیس بودیم.  استقلال با حواشی ایجاد 
شده از سوی ساپینتو بازی ها را عصبی و بدون تمرکز انجام 
می دهد. تیم ساپینتو بدون حواشی می تواند بسیار بهتر ظاهر 
شود. استقلال با حواشی به وجود آمده پتانسیل بالای خود را 
نشان نداده و اگر این مسائل برطرف شود تیم به مراتب بهتری 
خواهد شد؛ چون مهره های خوبی در این تیم بازی می کنند 
و با آرامش و تمرکز بالا توانایی کسب نتایج بسیار خوبی را 
خواهند داشت. سپاهان هم شروع خوبی داشت، اما چند 
هفته در کسب نتیجه افت کرد و دوباره به شرایط خوب قبل 
بازگشته است. وضعیت زردپوشان اصفهان با مورایس نسبت 
به تیم فصل قبل محرم نویدکیا تغییری نکرده و تنها این تیم 
بهتر نتیجه می گیرد. سپاهان از موقعیت هایی که تیم های 
حریف می دهند به خوبی استفاده می کند و می تواند به همراه 
سرخابی های پایتخت مثلث قهرمانی را تشکیل دهد و نباید 
منتظر تیم چهارمی برای کسب قهرمانی باشیم. نساجی 
به واسطه تغییرات گسترده ای که داشته و تفکر نوینی که به 
این تیم تزریق شده به مرور کیفیت خوبی پیدا کرده و می تواند 
در میان تیم های نیمه بالای جدول باقی بماند. لیگ برتر 
فوتبال کشورمان رو به حرفه ای شدن رفته و اعتماد به سرمربی 
نساجی باعث شد تا او تیم خوبی را آماده رقابت با حریفان کند. 
تیم باکیفیت نساجی در هفته های آینده شرایط خوب خود 
را حفظ خواهد کرد، اگر از مسیری که در پیش گرفته خارج 
نشود. گل گهر سیرجان با وجود جداشدن دو سه مهره اما 
توانسته در میان مدعیان باقی بماند. تراکتور با قربان بردیف 
تیم بهتری نشان داده و می تواند از این بهتر هم نتیجه بگیرد. 
فولادخوزستان هنوز با آن تیم مدنظر فاصله دارد و دلیل 
آن می تواند پیشنهاد حضور جواد نکونام در تیم ملی فوتبال 
به عنوان دستیار کارلوس کی روش باشد. مس رفسنجان هم با 
محمد ربیعی به مرور تیم خطرناک تری برای رقبایش می شود. 
آلومینیوم اراک مزد اعتماد به سیدمهدی رحمتی را گرفت و 
از منطقه سقوط خداحافظی کرد تا به کسب رتبه تک رقمی 
امیدوار باقی بماند. در پایین جدول هم صنعت نفت آبادان و 
نفت مسجدسلیمان مطابق انتظاری که در ابتدای فصل وجود 
داشت در خطر سقوط هستند. مس کرمان و ملوان بندرانزلی 
هم که پس از چند فصل غیبت به لیگ برتر بازگشتند خطر 
سقوط را حس می کنند و برای نجات باید تغییرات جدی 

داشته باشند. 

آرمان ملی: حضور »علیرضا عاصم یوسفی« در شرکت 
توسعه و نگهداری اماکن ورزشی با حاشیه های زیادی مواجه 
بوده است که آخرین آن به برکناری مدیر ورزشگاه آزادی 

مربوط می شود. 
  انتصاب علیرضا عاصم یوسفی

3۱ شهریور سال ۱4۰۰ با حکم وزیر ورزش وجوانان، علیرضا 
عاصم یوسفی جانشین حسن کریمی در شرکت توسعه و 
نگهداری اماکن ورزشی شد. به گزارش ایسنا، حسن کریمی که 
در سال 9۶ با حکم مسعود سلطانی فر مدیرعامل شرکت توسعه 
و نگهداری اماکن ورزشی شده بود، با تایید هیات مدیره شرکت 
توسعه و نگهداری اماکن ورزشی و با ابلاغ حمید سجادی، وزیر 
ورزش وجوانان از این سمت کنار رفت و علیرضا عاصم یوسفی 
جانشین وی در شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی شد. 
یوسفی با حکم وزیر ورزش وجوانان کار خود را به عنوان مدیر 
عامل جدید شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی آغاز 
خواهد کرد. لازم به ذکر است علیرضا عاصم یوسفی، تهیه کننده، 
کارگردان و بازیگر سینما و تلویزیون، در آثاری همچون برنامه 
تلویزیونی »به وقت ایران«، برنامه تلویزیونی »غیرمحرمانه« و 

برنامه تلویزیونی »همام کیش« فعالیت داشته است. 
  انتصاب مددی 

اوایل مهر ۱4۰۰ احمد مددی از مدیریت مجموعه ورزشی 
آزادی تهران برکنار و سرپرست جدید این مجموعه منصوب 
شد. به گزارش روابط عمومی شرکت توسعه و نگهداری اماکن 
ورزشی، در حکمی از سوی علیرضا عاصم یوسفی، مدیرعامل 
شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی کشور، علیرضا فاضلی 

به عنوان سرپرست مجموعه ورزشی آزادی منصوب شد. 
  برکناری مددی 

مسابقه  اتفاقات  سالجاری  مهرماه  یعنی  بعد  یکسال 
پرسپولیس و تراکتور در ورزشگاه آزادی و قطعی برق قبل از 
شروع بازی منجر به تغییر در راس مدیریت این مجموعه ورزشی 
شد. بازی پرسپولیس و تراکتور به دلیل قطعی برق ورزشگاه 
و روشن نشدن پروژکتورها حدود نیم ساعت با تاخیر شروع 
شد و این مساله انتقادهای زیادی را در پی داشت. حالا چند 
ساعت بعد از ماجرا، احمد مددی، مدیرعامل مجموعه ورزشی 
آزادی از سمتش برکنار شده است. طی حکمی از سوی علیرضا 
عاصم یوسفی، مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اماکن 
ورزشی کشور، علیرضا فاضلی به عنوان سرپرست مجموعه 

ورزشی آزادی منصوب شد. 
  توضیح 

احمد مددی در گفت وگو با فارس، در خصوص اظهارات رئیس 
شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی مبنی بر برکناری مددی 
از ریاست مجموعه ورزشی آزادی اظهارداشت: عاصم یوسفی با 
فرافکنی می خواهد از زیربار مسئولیت فرار کند. او نمی تواند با 
گفتاردرمانی و اتهام به دیگران، ضعف های مدیریتی و اجرایی 
خود را بپوشاند. مستندات بنده گویای همه چیز است. لازم 
می دانم ابتدا در خصوص اتفاقات بازی پرسپولیس و تراکتور 
بگویم. ما از همان ساعات اولیه صبح روز بازی تمام موارد را 
به همراه معاونان مربوطه چک کردیم. حتی صبح روز مسابقه 

بنده به استادیوم آزادی مراجعه کردم و کارکنان مشغول 
کوتاه کردن چمن ورزشگاه آزادی بودند تا برای بازی آماده شود. 
وی افزود: برای این مسابقه به همراه مسئولان مربوطه تمامی 
موارد را بررسی کردیم که حتی در بعضی مواقع شخصا برای 
کنترل دقیق برای بازدید حضور پیدا می کنم. در روز بازی، 
بنده از معاون فنی و مهندسی مجموعه در خصوص مانور برق 
ورزشگاه آزادی استعلام گرفتم و ایشان هم به من اطمینان داد 
که این مانور انجام شده است و مستندات آن هم موجود است 
و همه می توانند آن را رویت کنند. اینکه زیردست این معاون 
کوتاهی کرده و به او گزارش نداده، مقصرش کیست؟! و اینکه 
دستگاه یوپی اس جهت تعمیر به بیرون رفته اما تعمیر نشده 
است، چه کسی بایستی پیگیری و به مدیر مجموعه گزارش 
می کرد؟ چه کسی مسئول است و در این زمینه کوتاهی داشته 
است؟این ابهامات بایستی رفع شود. رئیس سابق مجموعه 
ورزشی آزادی ادامه داد:  نکته قابل توجهی که باید به آن 
اشاره کنم این است که؛ عاصم یوسفی در مصاحبه اخیرشان 
به معیوب بودن جعبه فیوز در مدار فرمان تاورهای روشنایی 
استادیوم آزادی در خلال بازی پرسپولیس و تراکتور سازی 
اشاره نموده است. بایستی بگویم که جای تاسف دارد. آقای 
عاصم یوسفی! جعبه فیوز با دستگاه یوپی اس از نظر کاربرد 
به اندازه ۱۰۰۰ کیلومتر فاصله دارد! جعبه فیوز درواقع حکم 
قطع کن برق را دارد و همان تابلوی مینیاتوری مورد استفاده 
در برق منازل به عنوان منبع واسط و ایمنی است. مشکل 
اصلی در آن مورد مربوط به دستگاه یوپی اس بوده که وظیفه 
این دستگاه ذخیره کوتاه مدت برق است که در صورت بروز 
قطع برق می تواند به مدت چند دقیقه برق مدار فرمان را برای 
تغییر به استفاده از برق اضطراری )دیزل ژنراتور ها( مهیا کند. 

بدون وجود دستگاه مذکور نیز سیستم می تواند به صورت 
دستی )منوآل( مورد استفاده قرار گیرد و جزو دستگاه های 
کمکی است. در صورتی که کل سیستم بدون عیب بوده و آماده 
بهره برداری بوده است و مشکل به وجود آمده براساس اشتباه 
اپراتوری صورت گرفته است. وی تصریح کرد: من با دست 
خالی به همراه برخی فدراسیون ها و بهره برداران ورزشگاه 
آزادی را اداره کردیم و دستاوردهای من کاملا مشخص است، 
از احداث نمازخانه و سرویس های بهداشتی در رینگ های 
پایین و بالای دریاچه آزادی پس از 5 دهه تا تعمیر و بازسازی 
کندانس ها و چیلرهای جذبی موتورخانه 5 سالن پس از سه دهه 
با همکاری فدراسیون ها تا بسیاری موارد دیگر که در حوصله این 
مصاحبه نمی گنجد. اینها کارهای من با دست خالی بوده است، 
اکنون زمان خوبی است که عاصم یوسفی برای افکار عمومی 
توضیح دهد، در یکسال گذشته، دستاوردش با بودجه ای که 
شرکت توسعه در اختیار داشته چه بوده و به طور مشخص برای 
مجموعه آزادی چه کرده است؟ مددی با اشاره به صحبت های 
عاصم یوسفی که گفته بود او سوءمدیریت داشته است، گفت: 
عاصم یوسفی حتی از دادن تفویض اختیارات که حق هر مدیری 
است در قبال من اجتناب کرد، تمامی هزینه ها باید در شرکت 
توسعه صورت می گرفت. با این اوصاف، چگونه به خودتان 
اجازه می دهید بهتان بزنید و از سوءمدیریت سخن بگویید. حد 
خودتان را بدانید. در یکسال و 5 روزی که در ورزشگاه آزادی 
حضور داشتم، نامه های زیادی را به شرکت توسعه ارسال کرده ام. 
یوسفی در صحبت های خود عنوان کرده نامه هایی که من ارسال 
کرده ام غیرکارشناسی بوده است، مستند تمام نامه هایی که به 
شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی زده ام موجود است و 
نفراتی هم که نامه ها را پیش نویس کرده اند، مشخص هستند. 

 بیــن المــلل
  در هفته دوازدهم رقابت های لیگ برتر انگلیس، 
منچسترسیتی در خانه به دیدار برایتون رفت و توانست 3 بر 
یک به برتری برسد. در نیمه اول سیتی به وسیله ارلینگ هالند 
به دو گل دست یافت. البته گل دوم سیتی با اعتراض بازیکنان 
برایتون همراه بود و گفته شد که داور در این صحنه علیه 
برایتون سخت گیری کرده است. در نیمه دوم لیندرو تروسارد 
یکی از گل های خورده برایتون را پاسخ داد ولی این پایان کار 
نبود و کوین دی بروین توانست در دقیقه ۷5 زننده گل سوم 
تیمش باشد. پپ گواردیولا، سرمربی سیتی بعداز این دیدار 
با تمجید از ارلینگ هالند گفت: من کاتالانی هستم، بنابراین 
زبان انگلیسی من به اندازه کافی خوب نیست که بتوانم 
ارلینگ هالند را توصیف کنم. اعداد و رکوردهای ارلینگ 
هالند باورنکردنی هستند و هیچ شکی در مورد کیفیت او 
وجود ندارد. او بسیار جاه طلب است و به ما کمک کرد تا بازی 
را ببریم. این بازی سخت ترین بازی ای بود که 
می توانستیم با آن روبه رو شویم. ما از امتیازات 
این دیدار بسیار خوشحالیم زیرا بازی سخت 
و دشواری بود. می دانم که چقدر سخت 
بود اما در نهایت این کار را انجام 
دادیم. سرمربی سیتی در ادامه با 
تمجید از کوین دی بروین بیان 
داشت: او هنوز در سطح بالای 
خود بازی نمی کند. او بهترین 
بازی های خود را نشان نمی دهد. 
من با او صحبت کردم و می دانم 
کوین دی بروین چه بازیکن 
بزرگی است و چه توانایی هایی 
دارد. امیدوارم در ادامه فصل 
روزبه روز شاهد پیشرفت کوین 

دی بروین باشیم. 

مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال: 

تلاش ما صعود از دور گروهی است 
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال بیان داشت: تلاش این 

فدراسیون صعود از دورگروهی جام جهانی فوتبال است. 
  افزایش تیم های صعودکننده 

 مهدی تاج، در حاشیه انتخابات هیات فوتبال لرستان و در 
جمع خبرنگاران درباره افزایش سهمیه صعودکنندگان به 
لیگ برتر گفت: ابعاد و اندازه لیگ برتر مشخص است. اگر بخواهیم 
لیگ برتر را ۱۸ تیمی کنیم، فرصتی برای تیم ملی نمی ماند. ما 
۱۸ تیمی بودیم و کمتر کردیم. بسیاری از تیم های لیگ های 
معتبر دنیا که پربازده هستند، ۱۶ تیمی هستند. علتش این 
است که ما زمانی نداریم و گسترش لیگ برتر عملی نیست. اینکه 
راه حلی برای صعود و سقوط پیدا کنیم و پلی آف داشته باشیم، 

قابل بررسی است. 
  مخالفت فولاد؟

وی درباره مخالفت باشگاه فولاد با انتخاب جواد نکونام به عنوان 
مربی تیم ملی توضیح داد: من هم عرض کردم که ما برنامه کوتاه، 
میان مدت و بلندمدت برای نکونام داریم. همان جا هم فدراسیون 
فوتبال اعلام کرد که نکونام تحت قرارداد با فولاد است و باید 
محترم شمرده شود. یک جایی تیتر زدند که نکونام مربی تیم ملی 
شد. ما گفتیم که او مربی فولاد است. ما دنبال این هستیم که 
با فولادخوزستان تعاملی کنیم و این اتفاق بیفتد. تصور ما و 
کی روش این است که اگر این اتفاق بیفتد به نفع فوتبال کشور 

است. به هر جهت ممکن است این مساله عملیاتی شود. 
  مشکلات داوری 

رئیس فدراسیون فوتبال درباره مشکلات داوری اظهارکرد: 
باید ابزار داوری را فراهم کنیم. اگر اشتباهات تاثیرگذار زیاد شود، 
باید به سرعت مدیران فدراسیون فوتبال به دنبال VAR  شوند. 

یک موانعی بوده که باید برطرف شود. 
  سهم در تیم ملی 

به گزارش ایسنا، تاج بعداز برگزاری انتخابات هیات فوتبال 
لرستان با تبریک به ولی ا... خسروی بابت پیروزی در این انتخابات 

تصریح کرد: خیلی خوشحالم که استان لرستان یک کار درست 
و خوب به خصوص در ورزش بانوان، نوجوانان و جوانان انجام 
می دهد و سهم خوبی هم در تیم ملی دارد. سهم لرستان در 
تیم های ملی ما خوب است. در بخش داوری هم خوب است. 
این کار نشات گرفته از کار درستی است که هیات فوتبال استان 
انجام می دهد. وقتی نام لرستان می آید، یاد جناب آقای بهاروند 
می افتم که زحمات زیادی کشیدند و درصدد استفاده از زحمات 
و تجربیات ایشان هستیم. وی با تشکر از تیم خیبر خرم آباد 

گفت: خیبر کار خوبی در لیگ یک می کند و امیدوارم که 
این تیم به لیگ برتر بیاید. اعتقادم این است که ایجاد 
یک باشگاه بزرگ به معنی تخریب یک زندان است. 
وقتی یک باشگاه خوب درست می کنید، بسیاری از 
جوانان فعالانه کار می کنند. باید کسان دیگری هم 
به عنوان جریان درست و صحیح باید این کار را در 

کشور دنبال کنند. 
 جلسه با فتاح 

رئیس فدراسیون فوتبال 
با اشاره به جلسه با فتاح، 
رئیس بنیاد مستضعفان 
افزود: ایشان قول ساخت 
چمن  زمین  پنجاه 
مصنوعی در استان های 
محروم دادند و اگر 
استانی محروم باشد 
ما می توانیم این چمن 
را در اختیار مجموعه 
قرار دهیم. در خصوص 

فوتسال و فوتبال ساحلی 
پرخرج تر  و  کم  خرج تر 

در  زمانی  یک  هستیم. 

فوتسال و فوتبال ساحلی در دنیا دوم و سوم شدیم. آهسته 
پیش می رویم که به جایگاه اصلی ایران بزرگ برسیم. انتظار و 
درخواستم از مدیرکل محترم ورزش و جوانان و آقای سجادی، 
وزیر ورزش این است که زمین های فوتسال و فوتبال ساحلی را 
ایجاد کنیم، چرا که کم هزینه تر است. اگر چنین حرکاتی در این 
استان ها انجام شود، فکر می کنم سودده خواهد بود. انتظارم از 
آقای خسروی این است که این کار انجام شود و زمین فوتبال 
ساحلی با هماهنگی اداره کل ایجاد شود که بتوانیم زمین ساحلی 
خوب داشته باشیم. فوتبال ساحلی منظورشان این نیست که 
ما کنار دریا بازی کنیم. یزد مرکز فوتبال ساحلی ایران است. 
دریایی ندارد و اتفاقا کویری است. تاج افزود: امیدوارم در بخش 
بانوان سرعت بیشتری پیدا کنیم. سیاست فدراسیون فوتبال این 
است که به صورت جدی روی بخش فوتبال و فوتسال بانوان کار 
کند. اهداف ما توسعه فوتبال و فوتسال بانوان در تمام 
بخش هاست. خوشبختانه به زودی فعالیت فوتسال 
بانوان در آسیا از سر گرفته می شود. همین که در 
جام جهانی هستیم و رویداد مهمی را رقم می زنیم، 
مفهومش این است که در مرکز ثقل جریان های 
دنیا قرار داریم. جام جهانی با هیچ پدیده اجتماعی 
قابل مقایسه نیست. همه دنیا جام جهانی را می بینند. 

  برنامه 
او تاکید کرد: ما جزو 3۲ کشوری 
هستیم که در جام جهانی حضور داریم. 
صعود  خودمان  گروه  از  امیدواریم 
کنیم. همه تلاش ما و شما باید این 
باشد که مردم را امیدوار کنیم. وقتی 
بهترین تدارک را برای یک تیم داشته 
باشید، بازهم تضمین کننده صعود 
از دورگروهی نیست. با این حال 
تلاش مان این است که از گروه 
صعود کنیم. چهارسال قبل برای 
اولین بار در جام جهانی چهار امتیاز 
گرفتیم. بهترین نتیجه تاریخ ما شد 
و امیدواریم امسال اتفاقی رقم بخورد 

که یک مرحله صعود کنیم. 


